
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-20 

Rijeka,  14. 30. kolovoza 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 38. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  30. kolovoza 2022. godine, s početkom u 19:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 

 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  

 
DNEVNI RED: 

1. Program Dan MO Srdoči 2022 i program Sport 2022 
2. Razno  

 
 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju organizacije Dana MO Srdoči 2022 te programa Sport 
2022. Raspravljaju se pojedinosti planirane manifestacije.  Svi vijećnici su dobili zadatke, medalje i 
pehare za sportska natjecanja redom će biti zaduženi: pikado i karte - Capan, nogomet - Srdoč, košarka 
– Srdoč, karate – Urek, boće - Matković. Planirana predstojeća manifestacija je velikog obima te 
odvijanje mnogih njenih dijelova zavisi od vremenskih prilika.  
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD 2 
Vijećnik Urek kaže da je u noćnim satima učestalo turiranje motocikala kroz naselje što ometa san, 
pogotovo noću kada su prozori otvoreni. Predsjednik vijeća kaže da je to već stara tema te da na žalost 
policija koja je jedina ovlaštena postupati po ovakvim događajima ne može ništa učiniti jer nema saznanja 



o kome se radi. Ukoliko bi netko bar anonimno prijavio počinitelje ove buke, policiji bi bio olakšan rad na 
suzbijanju. Poziva građane da to učine.   
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

Predsjednik vijeća kaže da se stanovnici jako žale na iznos troška odvoza smeća po novom obračunu. 
Kaže da ima saznanja za staricu koja živi sama u maloj kući i koja je dobila račun od 280 kn.  
 
Predsjednik kaže da se gosp Đžomba opetovno žali na lokaciju baja za smeće i KD Čistoća koja ga ne 
žali izmjestiti sa privatnog terena.  
 
 
Vijećnica Matković kaže da će uskoro biti završeni radovi na uređenju kružnog toka Martinkovac nakon 
kojeg slijede radovi na uređenju fitness parka na Tonžinu.  
 
Vijećnici kažu da je na parceli gdje će se graditi fitness park već godinama neovlašteno odložen 
građevinski materijal. primijetila tamo neovlašteno odložen građevinski materijal. Uputiti će se 
komunalnog redara da nađe vlasnika građevinskog materijala i uputi ga da ga skloni zbog skorog početka 
radova.  
 
 
Dopisi koji su pristigli tokom ljeta nisu bili na obradi jer je velik dio radnog vremena sjednica bio u službi 
operativnog planiranja i organiziranja programa Dan MO Srdoči 2022 i Sport 2022. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:40 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (25) stranice. 
 

 

Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 

 


